



SUNeVision announces 2025/26 interim results 新意網公布 2025/26 年度中期業績

SUNeVision Holdings Ltd. reported that for the six months ended 31 December 2025, revenue grew 3% year-on-year to HK\$1,508 million. EBITDA rose by 4% year on year to HK\$1,096 million, while profit attributable to shareholders increased by 10% to HK\$531 million.

During the period under review, there has been a marked pickup in demand for premium data centre infrastructure in Hong Kong, driven by both international and Mainland hyperscalers actively seeking capacity for expansion in the market. SUNeVision's recurring revenue from data centre and IT facilities rose 7% to HK\$1,377 million, supported by contributions from new data centres and solid growth from established sites.

As AI reshapes the global digital infrastructure landscape, Hong Kong is emerging as a critical hub for "AI inference". With its flagship facility MEGA IDC offering exceptional scalability and resilient infrastructure, the company holds a distinct structural advantage to capture the growing demand from major cloud and AI players.

新意網集團有限公司公布截至2025年12月31日止六個月中期業績，期內收入按年上升3%至15.08億港元。EBITDA按年上升4%至10.96億港元，股東應佔溢利上升10%至5.31億港元。

回顧期內，國際及內地的超大規模客戶積極擴充市場，帶動香港對數據中心基礎設施的需求上升。受惠於新數據中心的貢獻及已落成數據中心的穩健增長，新意網來自數據中心及資訊科技設施的經常性收入上升7%至13.77億港元。

人工智能正重塑全球數碼基礎設施布局，而香港亦正迅速崛起成為「人工智能推理」的重要樞紐。憑藉旗艦MEGA IDC的規模優勢及具韌性的基礎設施，新意網具備獨特的結構性優勢，足以承接雲端與人工智能客戶持續增長的需求。

22

SmarTone announces 2025/26 interim results 數碼通公布 2025/26 年度中期業績

SmarTone Telecommunications Holdings Limited reported that for the six months ended 31 December 2025, revenue increased by 2% year-on-year to HK\$3,561 million. Profit attributable to equity holders was HK\$278 million, an 8% increase year-on-year.

During the period, SmarTone's mobile post-paid business grew its customer base by 2% year-on-year, while average revenue per user (ARPU) remained stable. Consumer outbound data roaming revenue increased by 7% year-on-year. Strong momentum continued for the 5G home broadband business, as revenue and EBIT went up by 12% and 36% respectively.

Through increased adoption of AI, continued platform simplification and streamlining of operations, SmarTone's achieved operating cost savings of 6% year-on-year. A wide range of new services was introduced, with a key highlight being "AI Connect", a seamless, one-click gateway for users to access various global AI tools. Moving forward, SmarTone will continue to invest in its network and broaden its offerings to cater to the evolving needs of customers.

數碼通電訊集團有限公司公布截至2025年12月31日止六個月中期業績，總收入按年增長2%至35.61億港元。股東應佔溢利為2.78億港元，按年增長8%。

期內，數碼通流動服務月費計劃用戶人數按年增長2%，每用戶平均收入(ARPU)保持穩定。個人外遊數據漫遊收入增長7%。5G家居寬頻業務保持強勁增長動力，收入及EBIT分別按年上升12%及36%。

隨著人工智能的應用增加、平台持續精簡，以及營運流程優化，數碼通的經營成本按年節省6%。數碼通亦為客戶推出一系列全新服務，當中「AI Connect」讓用戶無縫地一鍵式連接不同國家的人工智能工具。展望未來，數碼通會繼續拓展產品組合，回應客戶不斷演變的需求。